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 שלום רב

 

טאקבדי בנושא של קורסים חברת עם  ברשות בשנה האחרונה עבדנו בתחום הוותיקים

 האוריינות הדיגיטלית.בנושאי סדנאות ו

מולם בטאקבדי חייבת לציין את המקצוענות, הרצינות והשירות המעולה של העובדים 

כולל ועד שלב המימוש  בניית התכניות והתאמתן לתושבים שלנו התנהלתי, החל משלב

 תוך כדי פעולה.יושמים ממשובים ושינויים ה

 . ובקשה תודעת שירותיות גבוהה, זמינות ומענה לכל בעיה/שאלהכמו כן 

 מתגובות התושבים עצמם:

עם טעם של עוד   נו. יצאמדריכות טובות וסובלניות .היה מצוין ,היום היו השיעורים הפרטיים"

 . "ועוד

תם יצאנו נשכרים!!  תודה על שהענק .התקיימה סדנא דיגיטליתבשעה טובה ומוצלחת אמש "

  ".להזדמנות נוספת בתחום הרחבאשמח בעתיד לתושבים  חשיפה לתחום המרתק. 

נחמדה מלאת רצון טוב בלהעביר את הידע  ,מחתי להכיר אדם איכותיבפגישתנו אתמול ש"

לי. אנחנו ציבור ותיק שנולדנו לדור אחר והיום מנסים להשתלב וללמוד את אשר  -שלה  הרב 

, אולי מידי קצרה כדי להשלים את כל שחסר לנו נו חסרים. הפגישה הייתה מאד טובהאנח

ומקווה שתוכלי לחזור ולהשלים לנו עוד קצת לך  אבל נשאר טעם של עוד.   תודה רבה

 ".מהידע שלך
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